
 

 

 

 

 
 

 Kraków, 18 kwietnia 2025 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

W sprawie: zielonych ulic 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

z dużą nadzieją podchodzę do faktu stworzenia funkcji i powołania Ogrodniczki 
Miejskiej, wszak od kilku lat w Budżecie Obywatelskim mieszkańcy wybierają projekty, 
w których „Kraków zrywa z betonem” i następuje zazielenianie naszych ulic. 
 
Zwracam się więc z prośbą, aby przede wszystkim Miejska Ogrodniczka pod analizę 
wzięła remonty ulic, które obecnie planuje i realizuje Gmina Miejska Kraków. Niedawno 
zakończył się audyt rowerowy ul. Starowiślnej, której projekt przede wszystkim daleki 
jest od oczekiwań lokalnej społeczności. Brakuje w nim m.in. miejsca na zieleń wysoką, 
czyli drzewa. Na ten fakt zwraca w swoich uwagach Koalicja Ruchów Krakowskich 
„Wspólnie dla Miasta”, zatem proszę o dokładną analizę zgłoszonych postulatów. 
 
Zwracam też uwagę, aby przy realizacji poszczególnych zadań zwracać większą uwagę 
na fakt, że gro z nich wynika z Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa. Ta sytuacja 
dotyczy ul. Friedleina, która pojawia się w miejskich komunikatach prasowych, jednak 
bez informacji, iż to realizacja projektu BO. Proszę ponadto o informację ws. realizacji 
ostatniego z projektów Kraków zrywa z betonem: 1. al. Słowackiego 11-13 (Stare Miasto) 
2. ul. Krupnicza (odc. od ul. Garncarskiej do ul. Wenecja) (Stare Miasto) 3. róg ul. 
Piłsudskiego i ul. Wenecja (Stare Miasto) 4. al. Mickiewicza koło Biblioteki Jagiellońskiej 
(Krowodrza) 5. ul. Smocza (Stare Miasto) 6. ul. Smoleńsk (Podgórze) 
 
     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


